

REVISED FAMILY ENTRY LETTER

လေးစားရပါသော MPS မိသားစုများခင်ဗျား၊

ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် Milwaukee အစိုးရကျောင်းများအတွက် ကြားဖြတ် ကျောင်းအကြီးအကဲ တစ်ဦးအဖြစ် စတင် တာဝန်ယူနေပြီဖြစ်သောကြောင့် လူငယ်မောင်မယ်များအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ မျှော်လင့်ချက်များ၊ စိတ်ကူး အိပ်မက်များနှင့် အဲဒီအရာတွေကို အမှန်တကယ်ဖြစ်လာနိုင်ဖို့ ကျွန်ုပ်တို့ဘက်က မည်ကဲ့သို့ အတူတကွ ဆောင် ရွက်သွားမလဲ ဆိုသည့်အကြောင်းအရာကို မျှဝေလိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် MPS တွင် မြှုပ်နှံခဲ့သည့် ၂၈ နှစ်တာ သက်တမ်းတစ်လျှောက်တွင် ဆရာအဖြစ်လည်းကောင်း၊ ကျောင်းအုပ်ကြီး၊ အုပ်ချုပ်ရေးအကြီးအကဲ အပြင် မကြာသေးခင်ကာလက ထမ်းဆောင်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည့် ကျောင်းအုပ်ချုပ်ရေးမှူးချုပ် အဖြစ်လည်းကောင်း စသည်ဖြင့် နယ်ပယ်စုံမှ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ပြီး ကျောင်းပေါင်း ၁၆၀ ကျော်နှင့် ကျောင်းအကြီးအကဲများကို အုပ်ချုပ်ခဲ့ပါသည်။ MPS ၏ စောင့်ရှောက်မှုအောက်တွင် သင်တို့၏ ကလေးများကို ယုံကြည်စွာ အပ်နှံထားကြ သည့် လူကြီးမင်းတို့ထဲက အချို့မှာ ကျွန်ုပ်၏ ကျောင်းသား ဟောင်းများပင် ဖြစ်ကောင်းဖြစ်နိုင်ပါသည်။

အစိုးရ ပညာရေးသည် ကျွန်ုပ်၏ ဘဝကို ပြောင်းလဲပေးခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်၏ ကိုယ်ပိုင်ကမ္ဘာကို ချဲ့ထွင်ပေးခဲ့ပါ သည်။ ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် MPS က ကျောင်းသား/သူ အားလုံးကို တိုးတက်စေရန်၊ သင်ယူလေ့လာနိုင်ကြရန်နှင့် ထူးချွန်ထက်မြက်စေရန် ကျွန်ုပ်ရရှိခဲ့သည့် အခွင့်အရေးများကို ၎င်းတို့အား ရရှိစေလိုပါသည်။ အဆိုပါ ရည်မှန်း ချက်ပြည့်ဝဖို့အတွက်လည်း မိမိကိုယ်တိုင်ကိုလည်း ကြီးကြပ်နေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး အတူတကွ လုပ်ဆောင်ကြခြင်းဖြင့် အဆိုပါ ရည်မှန်းချက်ကို ပြည့်ဝစေနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် ကြားဖြတ်ကျောင်းအုပ်ကြီးအဖြစ် စတင်တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် စိတ်လှုပ်ရှားလျက်ရှိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းသား/သူများ၏ အောင်မြင်မှုထက် အရေးကြီးသည့် အခြားသောအရာ မရှိနိုင်တော့ပါ။ ကျော ကျောင်းသား/သူအားလုံး Milwaukee အစိုးရကျောင်းများတွင် ပညာသင်ယူရင်း ကိုယ်ပိုင်အရည်အသွေး ဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံများအပြင် ပညာရေးဆိုင်ရာ ထူးချွန်အောင်မြင်မှုများကိုလည်း ဆောင်ကျဉ်းပေးနိုင်သည့် အခွင့်အရေးများကို သေချာရရှိနိုင်ရန်အတွက် လိုအပ်သည့်အရာမှန်သမျှကို လုပ်ဆောင်သွားရန် ကျွန်ုပ်အနေ ဖြင့် ပြင်ဆင်းထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။

ကျောင်းသား/သူတိုင်း၏ အောင်မြင်မှုရရှိစေရေးကို ရှေးရှုဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် အောက်တွင် ဖော်ပြထားသော အောင်မြင်မှုအတွက် ဦးစားပေးအချက် (၅) ချက်အပေါ် အာရုံစိုက် ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်-

- ပညာရေးဆိုင်ရာ အောင်မြင်မှုနှင့် တာဝန်ခံမှုတို့ကို တိုးမြှင့်ပေးခြင်း
- ခရိုင်နှင့်ကျောင်း၏ ပညာရေးဆိုင်ရာ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှု နည်းစနစ်ကို တိုးတက်စေခြင်း
- ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းဝန်ထမ်းများကို တိုးတက်လာစေခြင်း
- ဘဏ္ဍာနှစ် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိခြင်းကို သေချာစေခြင်း
- ဆက်သွယ်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးကို တွန်းအားပေးခြင်း

မိသားစုများခင်ဗျား၊ ကျွန်ုပ်တို့ လျှောက်လှမ်းနေသည့် ပညာရေး ခရီးလမ်းကြီးတွင် ကျောင်းသား/သူများ ကိုယ်စား သင်တို့သည်သာ ကျွန်ုပ်တို့၏ အရေးကြီးဆုံးနှင့် အယုံကြည်ရဆုံး မိတ်ဆွေများပင် ဖြစ်ပါသည်။ သင်တို့၏ ကလေးများ စာသင်ခန်းအတွင်း နေ့စဉ် ပညာသင်ကြားမှုကို သေချာစေခြင်း၊ အိမ်စာများကို စစ်ဆေးပေးခြင်းနှင့် သင်၏ကျောင်းနှင့် အပြန်အလှန် အဆက်အသွယ်ရှိစေခြင်း စသည်တို့သည် သင့်ကလေးအား ကျောင်း၏ အရေးပါမှုကို သိရှိစေနိုင်မည့် အရေးပါသော လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများပင် ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် ကျောင်းများသို့ လှည့်လည်ကြည့်ရှုခြင်းနှင့် ခရိုင်ကျောင်းများ၏ အားသာချက်များ၊ ဖွံ့ဖြိုးမှု ဆိုင်ရာ ကျွန်ုပ်တို့၏အလားအလာနှင့် တိုးတက်မှုဆိုင်ရာ အခွင့်အရေးများ စသည်တို့ကို ရရှိနိုင်ရန်အတွက် သင်တို့ထံမှ အကြံပြုချက် တောင်းခံခြင်းတို့ကို ပြုလုပ်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝက်ဘ်ဆိုဒ် [mpsmke.com/feedback](https://mpsmke.com/feedback) သို့ သွားရောက်ပြီး သင်၏ ထင်မြင်ယူဆချက်ကို အသိပေးနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကလေးများသည် အနာဂတ် ခေါင်းဆောင်များပင်ဖြစ်ပါသည်။ အောင်မြင်မှုအတွက် အခွင့်အရေး တိုင်းသည် ၎င်းတို့နှင့် ထိုက်တန်ပါသည်။ အောင်မြင်မှုရရှိစေမည့် အခွင့်အရေးကို ကလေးတိုင်း ဖမ်းဆုပ် မိနိုင်စေရန်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ တာဝန်ဝတ္တရားပင် ဖြစ်ပါသည်။

လေးစားစွာဖြင့်၊

Keith P. Posley, Ed.D.  
ကြားဖြတ် ကျောင်းအကြီးအကဲ